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„Az egykori popkirálynál csak Szaddám Huszeint lenne nehezebb újra elfogadtatni a
közönséggel” – véli a szakértõ   Az elmúlt években világszerte megcsappant Jacko
rajongóinak száma.   

 „Az egykori popkirálynál csak Szaddám Huszeint lenne nehezebb újra elfogadtatni a
közönséggel” – véli a szakértõ   Az elmúlt években világszerte megcsappant Jacko rajongóinak
száma. Hazájában a legrosszabb a helyzete, ott a néhány ezer fanatikus õsrajongót leszámítva
szinte mindenki elfordult tõle. Június közepén – miután felmentették az ellene felhozott bírósági
perben – az európai lemezboltokban elfogytak a raktáron lévõ kiadványai, míg az Egyesült
Államokban a felmentõ ítélet is hidegen hagyta az embereket. Ezért nem meglepõ, hogy a The
Essential címre keresztelt válogatáskorongjából a megjelenés hetében csupán nyolcezer
fogyott el az USA-ban, ami az eladási lista 128. helyének megszerzéséhez volt elegendõ. Az
énekest vigasztalhatja az a tény, hogy a világ más pontjain valamivel jobb a lemez fogadtatása.
A jelentõs zenepiacok közül egyedül Nagy-Britanniában tudott bekerülni az eladási lista
élmezõnyébe – két hete a második helyre iratkozott fel, és az elmúlt héten a hatodikon állt. A
válogatásalbum sikertelenségéhez nagyban hozzájárult, hogy semmilyen reklámkampány nem
övezi. Jacko a tárgyalásának befejezése óta még nem mutatkozott nyilvánosan. A napokban
megkereste a híres brit PR-gurut, Max Cliffordot, õ azonban nem vállalta el a menedzselését.
Szerinte ugyanis az énekest képtelenség újra elfogadtatni a közönséggel, nála csak Szaddám
Huszein lenne reménytelenebb ügyfél a PR-szakmában. Egy neves zenei szakember, Jermaine
Dupri szerint viszont nem szabad messzemenõ következtetéseket levonni a mostani
sikertelenségbõl. „Való igaz, hogy a lemeze rosszul fogy, de Michael rendkívül nagy tehetség,
így biztos vagyok abban, lesznek még világraszóló sikerei. De ezért neki is sokat kell tennie.
Nem értem, miért kerüli a nyilvánosságot. Ez óriási hiba, hiszen bebizonyosodott, hogy nem
bûnös. Én az õ helyében mindenhol ezt hirdetném” – nyilatkozta Dupri. Valószínûleg a pop
egykori királya egy új dalokra épülõ lemezzel sikeresebb volna, de a 80-as és 90-es évekbeli
sikereit már nem fogja megismételni, sõt, megközelíteni sem. A legutóbbi, 2001-es Invincible
címû albumából is csak kétmilliót adott el, ami messze elmaradt a korábbi lemezeinek
példányszámától. Mindezek ellenére teljesen leírni õt egyelõre tényleg nem szabad! (puha)     
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